
  
 
 
 
 
INTERPELLATION (M) – Gratis kollektivtrafik 
Till ansvarigt regionråd Fredrik Åberg (V) 
 
Vi är alla överens om att kollektivtrafiken är viktig för länets invånare. Det skapar möjlighet 
för fler att kunna resa i länet för jobb och studier och för att få livspusslet att gå ihop. Många 
är dessutom beroende av fungerande kollektivtrafik för sina vardagsresor. Behoven av 
färdtjänst minskar dessutom om man har en väl ut utbyggd kollektivtrafik.  
 
Det finns en gemensam ambition med att antalet resor ska öka men vi ser att resandet är 
relativt konstant över tid 
 

  
 
För att öka antalet resor har vänsterpartiet gått till val på att göra alla kollektivtrafik 
avgiftsfri. Därför blev jag lite förvånad när man kunde läsa intervju i höstas med 
vänsterpartiets regionråd att man nu höjer avgifterna kraftigt.  
 
Hållbarhetsnämnden arbetar enligt uppgift med att se över utbudet av kollektivtrafik där 
man kommer minska ned utbudet på vissa linjer. 
  
 
Därför ställer jag följande frågor till ansvarigt Regionråd Fredrik Åberg (V) 
 

1. Anser du det rätt prioriterat att höja biljettpriserna och på vilket sätt ger detta ökat resande?  

 

2. Vilka planer har majoriteten för införande av avgiftsfri kollektivtrafik? 

 

3. Vilka neddragningar av utbud planerar regionrådet tillsammans med majoriteten att göra?  

 
 
Pia Jansson (M) 2020-01-21  
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Miljoner resor med buss och tåg


